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Chers Clients,  

  

MSC Mediterranean Shipping Company vous informe qu'une congestion persiste au port 

Yantian International Container Terminal (YICT) à Shenzhen, en Chine, et que la concentration 

sur ce terminal reste élevée. 

Des cas de COVID-19 y ont été découverts la semaine dernière et des mesures sanitaires 

strictes ont été mises en place par les autorités locales. 

La productivité du terminal en est fortement impactée, laissant supposer des délais d'accostage 

et une congestion maintenus pour au moins une semaine. 

Les mesures suivantes ont d'ores et déjà été prises par le terminal YICT afin d'améliorer la 

situation : 

• L'entrée des conteneurs export a repris le 31 mai à minuit. Cependant, du 31 mai au 6 juin, 

les conteneurs export ne seront accepté que 3 jours et moins avant l'ETA* du navire. 

• Les sorties de conteneurs import s'effectueront comme à l'habitude et principalement sur la 

partie Est du port. 

Par ailleurs, MSC annulera des escales afin de limiter les conséquences de cette situation. 

Nous attirons votre attention sur les probables évolutions de cette situation et vous invitons à 

nous contacter pour toute question complémentaire. MSC assurera un suivi continu de l'activité 

sur le terminal de Yantian (YICT) et prendra toutes les mesures nécessaires pour réduire les 

perturbations. 

* ETA : Estimated Time of Arrival (heure estimée d'arrivée) 

 
  

  

Cordialement,  
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L'équipe MSC France. 

  

  

 

  

Paris, 3/6/2021 

  

Dear Valued Customers,  

  

MSC Mediterranean Shipping Company informs you that there is an ongoing congestion issue at 

the Yantian International Container Terminal (YICT) in Shenzhen, China, and that yard density 

remains high. 

A number of COVID-19 cases had emerged at the port last week, and tightened health and 

safety measures have been rolled out by local authorities. 

The overall operation productivity at YICT has been adversely impacted, and we expect the 

current vessel berthing delays and port congestion situation will likely continue for at least a 

week. 

Please be informed of the following measures by YICT to improve the current port congestion 

situation: 

• Acceptance of export laden containers has resumed from 00:00 AM on 31 May. But please 

note that from 31 May to 6 June, only export laden containers with ETA-3 (i.e. within 3 days 

of the vessel’s Estimated Time of Arrival) will be accepted. 

• Pick-up of import laden containers (mainly in the eastern area of the port) remains as per 

normal. 

MSC will also be omitting a number of calls at the Yantian port so as to minimise impact on our 

vessel schedules. 

As we expect that there will be some changes regarding the CY open/closing dates for the port, 

as well as release of empties during this period, clients may contact MSC for latest updates. 
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For any related concern please contact your dedicated team. 

  

Yours faitfully,  

Team MSC France. 

  

 
    

MSC France S.A.S. 

As Agent for MSC Mediterranean Shipping Company SA, Geneva 
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